
Азра Хаџиахметовић 

1. Питања постављена Министарству финансија и трезора БиХ:  

1. „На основу којег сте и чијег акта (одлуке) у планиране приходе у Буџету за 2012. 

годину уврстили износ од 7,2 милиона КМ добијених од продаје земљишта и 

објеката у Кампусу УНСА (бивша касарна 'Маршал Тито')?  
2. Имате ли сазнања о оствареним профитима државних и јавних предузећа и 

имате ли намјеру предложити Парламентарној скупштини БиХ начин њиховог 

коришћења? Нпр. на рачуну Службеног листа, који је 100% власништво државе 

БиХ, налази се акумулирана добит у износу од око 20 милиона КМ.“ 

2. Посланица Азра Хаџиахметовић затражила је информацију о реализацији 

иницијативе посланика Странке за БиХ са 14. сједнице Дома, одржане 24. 11. 2011. 

године, која гласи:  

„У складу са чланом 8. Пословника Представничког дома, подносимо иницијативу 

да се као тачка дневног реда једне од наредних сједница Представничког дома 

ХИТНО разматра економска ситуација у БиХ. Због важности проблематике и 

потребе адекватне реакције, предлажемо да расправи присуствују и представници 

мисија Међународног монетарног фонда, Свјетске банке и Европске комисије у 

БиХ, ОХР-а, УНДП-а, УСАИД-а и Савјета Европе. Цијенимо посебно важним 

присуство и учешће Савјета министара БиХ и ентитетских влада, Централне банке, 

Агенције за банкарство, Дирекције за европске интеграције и Дирекције за 

економско планирање. Као основ за расправу предлажемо материјале које би 

презентовали представници ММФ-а, Свјетске банке и Савјета министара БиХ.“ 
 


